

Neues im DBMR Supply Center MEM D832

Labgene Scientific SA startet am 11. Januar 2021, eine Zusammenarbeit mit dem DBMR Supply Center. Dies ermöglicht Ihnen bessere Konditionen und eine kostenlose Lieferung.

Die Bestellungen werden zentral und 1x pro Woche, immer Dienstag, geliefert. Sie können sich einen Web Shop Account anlegen, sehen Ihre Rabatte online und können so direkt und selbst bestellen.

Bitte folgen Sie der Information auf unserer [Supply Center Website](#). Hier finden Sie alle Angaben, um einen Account anzulegen und Ihre Ware zu erhalten.

Besten Dank.

News in the DBMR Supply Center MEM D832

Labgene Scientific SA has a collaboration with the DBMR Supply Center starting on Monday 11th of January 2021. This agreement allows you to purchase products at reduced prices without delivery costs.

The orders will be delivered central at the Supply Center once a week, each Tuesday. You create a web shop account and you will see your discounts online and are able to order by yourself.

Please follow the information on our [Supply Center home page](#). Here you will find all details and how to create your account to get your products.

Thank you.